

communiqué

SOCIÉTÉ DES NATIONS

C.42.M.42.1946.XI.

Genève, le 10 mai, 1946.

TRAFFIC DE L'OPIMUM ET AUTRES DROGUES NUISIBLES

Lois communiquées par le Gouvernement
néerlandais concernant CURAÇAO.

Note du Secrétaire général.

Conformément à l'article 21 de la Convention de 1931 pour limiter la fabrication et réglementer la distribution des stupéfiants, le Secrétaire général a l'honneur de transmettre ci-joint aux Etats parties à ladite Convention les textes législatifs suivants. Ces textes sont également communiqués aux autres Etats.

Journaux officiels de Curaçao de l'année 1940, Nos. 68, 135 et 138, concernant le supplément et la modification des règlements sur l'opium et d'autres stupéfiants (Journal Officiel 1929, No.65) ainsi que la promulgation du texte complet des dits règlements.

LEAGUE OF NATIONS

C.42.M.42.1946.XI.

Geneva, May 10th, 1946.

TRAFFIC IN OPIUM AND OTHER DANGEROUS DRUGS

Laws communicated by the Netherlands Govern-
ment concerning CURAÇAO.

Note by the Secretary-General.

In accordance with Article 21 of the Convention of 1931 for limiting the Manufacture and regulating the Distribution of Narcotic Drugs, the Secretary-General has the honour to communicate herewith to the Parties to the Convention the texts of the following laws. The texts are also communicated to other States.

Curaçao official journals Nos.68,135 and 138 of 1940, supplementing and amending the regulations concerning opium and other drugs (Official Journal 1929, No.65) and promulgating the complete text of the said regulations.